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Arbejdsmarkedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren
Dato: 22. marts 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del

Spørgsmål 320
Vil ministeren, i forlængelse af svaret på AMU alm. del - spørgsmål 234, 
uddybe, hvorfor rettidigheden for kontanthjælpsmodtagere er så lav?

Spørgsmål 321
Vil ministeren, i forlængelse af svaret på AMU alm. del - spørgsmål 234, 
uddybe, hvad ministeren vil gøre for at hæve rettidigheden i de jobcentre, hvor 
der med ministerens ord er et forbedringspotentiale.

Spørgsmål 322
Ministeren bedes vurdere, hvor meget rettidigheden i tilbudene vil falde, når 
jobcentrene skal effektuere ministerens krav om at indkalde alle langtidsledige til 
samtale hver måned.

Spørgsmål 323
Ministeren bedes uddybe, om jobcentrene vil blive tilført ekstra midler til at 
afholde samtaler med langtidsledige hver måned, eller om det skal afholdes 
inden for jobcentrenes nuværende ramme. Hvis sidstnævnte er tilfældet, bedes 
ministeren afklare, hvilken konsekvens det vil have for arbejdspresset for 
medarbejderne i jobcentrene, for tilbudene til de ledige inkl. rettidigheden for alle 
ledige.

Spørgsmål 324
Ministeren bedes uddybe, om jobcentrene gives mulighed for at igangsætte 
længerevarende uddannelsesforløb for langtidsledige, så deres jobmuligheder 
forbedres. Hvis ikke, bedes ministeren redegøre fyldestgørende for, hvilket 
indhold og hvilket sigte der skal være med månedlige samtaler med 
langtidsledige.
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Spørgsmål 325
Ministeren bedes vurdere, hvilken beskæftigelseseffekt det vil have, når 
jobcentrene skal effektuere ministerens krav om at indkalde alle langtidsledige til 
samtale hver måned. I forlængelse heraf bedes ministeren gøre rede for, på 
hvilket grundlag vurderingen foretages, idet tidligere undersøgelser - herunder 
Arbejdsmarkedsstyrelsens kontrollerede forsøg "Alle i gang" - tyder på, at 
intensivering af kontaktforløb ikke bidrager til en øget grad af selvforsørgelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torben Hansen (SF). 
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 11. april 2010. 
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  
Torben.Hansen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.  

På udvalgets vegne

Helle Sjelle

formand.


